

# VEDI ALCO

Since 1956

# ИСТОРИЯ КОМПАНИИ

## COMPANY HISTORY

"Vedi-Alco" is the descendant of centuries-old traditions of Armenian wine making. The company encompasses 2 large enterprises: Getap Wine Factory, founded in 1938 and Vedi Wine Factory, founded in 1956. Preserving the traditions of Armenian winemaking, over the years we have aimed to continue to extend them, adding new flavors to the rich variety of tastes. Today we produce more than 100 names of alcoholic beverages: different vodkas, fruit and berry enriched beverages, cognac, dry, semi-dry, semi-sweet and sweet high quality wines, fruit wines, which are highly demanded by consumers. Our company constantly follows international winemaking tendencies and constantly re-equipment the production base.

We have introduced modern equipment for grape processing, wine and brandy bottling. We guarantee the high quality of our products, achieved due to the hard work of our qualified specialists and the implementation of new technologies.

"Vedi-Alco" is a desirable brand not only in Armenia but also abroad. Today our products are successfully exported to Russia, USA, The Ukraine, France, Baltic countries, etc. Our products have been awarded more than 90 gold, silver and bronze medals in international competitions.



Сохраняя традиции армянского виноделия, на протяжении многих лет мы стремились творчески развивать их, добавляя новые оттенки в богатый букет вкусов. Сегодня мы производим более 100 наименований алкогольных напитков: плодовая (фруктовая) водка разных видов, пшеничная водка, плодово-ягодные крепленые напитки, коньяки, виноградные вина (сухие, полусухие, полусладкие, десертные, полудесертные), плодовые (фруктовые) вина, которые пользуются большим спросом среди потребителей. Наша компания внимательно следит за тенденциями развития всемирного виноделия и постоянно проводит техническое переоснащение производственной базы.

Мы внедрили в производство современное оборудование по переработке винограда и новые линии розлива вина и коньяка. Мы гарантируем высокое качество нашей продукции. Такого качества удалось достичь благодаря упорному труду квалифицированных специалистов нашей компании и внедрению новых технологий.

Бренд «Веди-Алко» известен и желаем как в Армении, так и за ее пределами. Наша продукция успешно экспортируется в Россию, Украину, Беларусь, страны Балтии, Швейцарию, Францию, Казахстан, Монголию, Китай и США. На международных выставках наша продукция удостоилась более 90 золотых, серебряных, бронзовых наград.



---

Another guarantee of our success is the 150 hectare fields of native grape varieties in Vayots Dzor and Ararat valleys, located 800-1300 meters above sea level, on hilly lands. In the foothills of Vayots Dzor we generally cultivate grape varieties "Voskehat" and "Black Areni". "Black Areni" is an aboriginal variety of grape, which has adapted to the dry climate of the region over the centuries. Over the decades we have been creating favourable conditions for the preservation of this variety.



Одним из гарантов нашего успеха является наличие собственных виноградников площадью 150 га на высоте 800-1300 метров на каменистой почве в предгорьях Вайоц Дзорского региона и Арагатской долине. В предгорьях Вайоц Дзорского региона мы выращиваем в основном сорта винограда «Воскеат» и «Черный Арени». «Черный Арени» является аборигенным сортом, на протяжении веков приспособившимся к сухому климату региона. Вот уже десятилетиями мы создаем благоприятные условия для сохранения данного сорта.

---



We also cultivate berries, fruits and nuts, particularly almond and walnut, blackberry, currant and raspberry, typical for the natural climate of Armenia.



Также наша компания занимается выращиванием ягод, плодов и орехов, в частности, миндального и грецкого ореха, малины, ежевики, смородины, характерных для природного климата Армении.

---



# HISTORY OF ARMENIAN WINE

---

Armenia is an ancient country. It's famous not only for being the first Christian country, but also as the oldest center of winemaking. The history of viticulture dates back to the time of the biblical Noah: "And in the seventh month, on the seventeenth day of the month, the ark rested on the mountains of Ararat." "And Noah began to cultivate the land and planted a vineyard."  
(Genesis 8:4, 9:20).

Back in the 9th century B.C. in the kingdom of Urartu viticulture and winemaking were developed. During the archaeological excavations of the Urartu Teysheban (nowadays Red Hill) Castle, wine cellars were discovered, where 480 clay containers were found with a capacity of 800-1200 liters. Ancient grape seeds were found in those containers, similar to Voskeat, Kharji, Mskhali and Garandmak grape varieties. Moreover, the sulfur found in wine cellars indicates that the early winemakers were familiar with those technologies. Numerous records have been preserved in the manuscripts of that era, indicating the high level of viticulture and winemaking in historical Armenia.

Recently, during the expeditions in the Areni cave called "Trchunneri", Vayots Dzor, the remains of a grapevine, various clay containers and clusters were discovered, which prove the existence of wineries there. The authoritative research carried out in the USA confirms that there was a wine-making culture in Armenia 6100 years ago.

Thus, thanks to the Areni expeditions, Armenia can be considered the homeland of winemaking.

---



# ИСТОРИЯ АРМЯНСКОГО ВИНА

Армения - древняя страна. Она известна не только как первое христианское государство в мире, но и как один из старейших центров виноделия. История виноградарства восходит к временам библейского Ноя.

«И остановился ковчег в седьмом месяце, в семнадцатый день месяца, на горах Арааратских». «И Ной начал возделывать землю и насадил виноградник». (Книга Бытия, 8) Еще в IX в. до н.э. в царстве Урарту было развито виноградарство и виноделие. При раскопках урартской крепости Тейшебани (ныне Кармир Блур) были обнаружены винные погреба, где находилось до 480 глиняных сосудов емкостью от 800 до 1200 литров. В этих старинных сосудах обнаружены остатки семян винограда, близкие к существующим ныне сортам «Воскеат», «Харджи», «Мсхали» и «Гарандмак». Более того, сера, найденная в погребах, свидетельствует о том, что древние виноделы были знакомы с технологией ее использования. В рукописях той эпохи сохранились многочисленные записи, свидетельствующие о высокой культуре виноградарства и виноделия на территории Армении.

Недавно в одной из галерей пещеры Арени были найдены остатки виноградной лозы, а также пресс для отжима ягод, сосуды, остатки некоторых производственных структур, очень напоминающих традиционные народные винодельческие технологии. Авторитетные исследования, проведенные в США, подтвердили, что виноделием в Армении занимались 6100 лет назад. Таким образом, благодаря аренийским находкам Армению можно считать родиной виноделия.



АРЕНИ  
ARENI

ГЕТАП ВЕРНАШЕН  
GETAP VERNASHEN

ХАРДЖИ  
KHARJI





Красное полусладкое вино “**Гетап Вернашен**” и красное сухое вино “**Арени**”, где обобщены вековые традиции армянского виноделия, в которых содержание алкоголя 10.5-12%. Белое сухое вино “**Харджи**” изготовлено из аборигенного сорта винограда “Воскеат”, культивируемого в регионе Вайоц Дзор. Отличается нежной терпкостью, уникальным вкусом свежесобранных винограда.

*Red semi-sweet wine “**Getap Vernashen**” and red dry wine “**Areni**” sum up the age-old traditions of Armenian winemaking. The alcohol content is 10.5-12%. White dry wine “**Kharjji**” is made from native grape variety “Voskehat”, grown in Vayots Dzor. Differs with delicate roughness, unique taste of freshly harvested grapes.*



# АРЕНИ ГОЛД

## ARENI GOLD

Марочное красное сухое вино.  
Выдержано в дубовых бочках не менее 2 лет.

*Red dry assorted wine.  
Ageing in oak barrels, no less than 2 years.*



# ХОРАН

## KHORAN

Красное сухое вино Хоран было выпущено по случаю **1700-летия** принятия христианства.

Red dry assorted wine Khoran.

Dedicated to the **1700th anniversary** of the adoption of Christianity as a national state religion in Armenia.



# АРЕНИ ARENİ

ALC./АЛК. : 12%



# АРЕНИ ОТБОРНОЕ

ARENİ SELECTED

ALC./АЛК. : 12.5%



Коллекционное марочное красное сухое вино.  
Изготовлено из лучших виноматериалов, полученных из ежегодно отобранного урожая виноградаaborигенного сорта **Арени**, культивируемый в регионе **Вайоц Дзор**.

Selective Red dry wine.  
Made from the best-quality **Areni** grape variety, cultivated in **Vayots Dzor** region.

# АРЕНИ ГОЛД

ARENI GOLD

# ГЕТАП ВЕРНАШЕН

GETAP VERNASHEN

Красное сухое/полусладкое вино **Арени Голд** и **Гетап Вернашен Голд**.  
Эти два вина являются коллекцией «Gold» наших легендарных вин «Гетап  
Венашен и Арени».

Red dry/semi-sweet wines **Areni Gold** and **Getap Vernashen Gold**.  
These two wines are the "Gold" collection of our legendary wines "Getap Vernashen and Areni".



# ШАТО АРЕНИ

## CHATEAU ARENI

Сочетание сортов **Арени** и винограда **Воскеат** удивит вас своими вкусовыми оттенками.

The combination of **Areni** and **Voskehat** grape varieties will surprise you with their flavors.



КАГОР  
KAGOR

МУСКАТ  
MUSCAT

САПЕРАВИ  
SAPERAVI

Красные и белые **десертные вина** для людей, которые любят наслаждаться в каждый момент жизни хорошим вином, в котором содержание алкоголя 16%.

Red and white **dessert wines** for people who enjoy every moment of their lives with good wine, in which the alcohol content is 16%.



# ШАЛАХО

## SHALAKHO

**Красные и белые** полусладкие вина, подготовлены лучшими методами виноделия с ароматом и гармоничным вкусом, крепость которых **11-12%**.

**Red and white** semi-sweet wines made with the best methods of winemaking with aroma and harmonious taste. The alcohol content is **11-12%**.



# ЕРЕВАНЦЫ YEREVANTS

**Белое сухое, красное** полусладкое/сухое вина с приятной терпкостью, гармоничным вкусом и типичным сортовым ароматом, крепостью **10.5-12.5%**.

**White** dry, **red** semi-sweet/dry wines with a pleasant astringency, harmonious taste and typical aroma, with **10.5-12.5%** alcohol content.



# ВИВАТ АРМЕНИЯ

## VIVAT ARMENIA

Красное сухое/полусладкое и белое сухое вина, изготовленные из сортов ароматных виноградов **Аракатской долины** и **Вайоц Дзора**, в которых содержание алкоголя **10.5-13%**.

Red dry/semi-sweet and white dry wines made from aromatic grape varieties of the **Ararat Valley** and **Vayots Dzor**. The alcohol content is **10.5-12%**.



# АЙК HAYQ

ALC./АЛК. : 17.5%



Белое крепкое специальное вино  
произведено **в ограниченном количестве** из  
винограда урожая 1984 года, с 1984 года вино  
выдержано в дубовых бочках, с 2005 года  
поставлено, на коллекционную выдержку;  
«Айк» - это продолжение лучших традиций  
армянского виноделия, сотворенных чарами  
нашей древней земли, ароматом наших гор и  
долин, один глоток которого создает  
настроение, согревает душу, просветляет  
воображение.

**Limited production.** Made from grapes harvested in 1984. This wine has been aged in oak barrels since 1984. It has been put into collective aging since 2005. "Hayq" is the resumption of the best traditions of Armenian winemaking. Made from the charms of our ancient land and the aroma of our mountains and valleys. A sip of which creates mood, warms soul and enlightens imagination.

# ДУДУК И АНУШ

## DUDUK AND ANUSH

Красное полусладкое/сухое вино **Дудук** и красное десертное вино **Ануш** изготовлены лучшими методами армянского виноделия.

Red semi-sweet/dry wine **Duduk** and red dessert wine **Anush** are made with the best methods of Armenian winemaking.



# ФРУКТОВЫЕ ВИНА

## FRUIT WINES

Полусладкие вина из **отборных фруктов**.  
Соединение и продолжение лучших традиций армянского  
виноделия.



# ФРУКТОВЫЕ ВИНА

## FRUIT WINES

Semi-sweet wines from **selected fruits**.

Combination and continuation of the best traditions of Armenian winemaking.



# АРЖАНИ

## ARJANI

**Белое, красное**, гранатовое полусладкое/сухое вина, изготовленные лучшими методами армянского виноделия, в которых содержание алкоголя **10-12%**.

**White, red**, pomegranate semi-sweet/dry wines, made with the best methods of Armenian winemaking, in which the alcohol content is **10-12%**.



# ГРАНАТОВОЕ

## POMEGRANATE

Красные сладкие и полусладкие гранатовые вина,  
приготовленные из свежих плодов граната **по традиционной  
технологии.**

Sweet and semi-sweet red pomegranate wines made from fresh  
pomegranate juice by the **traditional technology.**



# ГРАНАТОВОЕ

## POMEGRANATE

**These semi-sweet fruit wines** are filled with the fresh taste of blackberries and pomegranates, have a pleasant fruity aroma and a tender shade.  
You can serve these wines with fruits and desserts at room temperature.

**Эти полусладкие фруктовые вина** наполнены свежим вкусом ежевики и граната, обладают приятным фруктовым ароматом и нежным оттенком.  
Вы можете подавать эти вина с фруктами и десертами при комнатной температуре.



# АРАРАТЯН

## ARARATYAN

Красное сухое, красное полусладкое и белое сухое вина из сортов винограда,  
выращенных в **Араратской долине**, крепостью **12%**.

Red dry, red semi-sweet and white dry wines made from grape varieties grown in the  
**Ararat Valley** with **12%** alcohol.



# OLD YEREVAN

## RESERVE

Красное сухое и белое сухое вина “Олд Ереван”, изготовлены из отборного винограда сорта **Черный Ареши** урожая 2015 года, произрастающего в Вайоц Дзорском регионе.

*Red dry and white dry wines from the 2015 harvest of the selected **Areni** grape variety.*



# ШАРАЧ

## SHARACH

Реки **Аракс, Тартар и Арпа** Армянского нагорья были источником вдохновения для этих красных сухих вин.

**Araks, Tartar and Arpa** rivers of the Armenian Highlands were the source of inspiration for these red dry wines.



# ГЕТАП

## GETAP

**Белое** сухое/полусладкое, **красное** сухое вино Гетап, в котором сочетаются лучшие традиции виноделия и секреты истории.

**White** dry and semi-sweet, and **red** dry and semi-sweet Getap wines that combine the best traditions of Armenian winemaking and secrets of history.



# ПЛОДОВЫЕ ВОДКИ

FRUIT VODKAS

Изготовлена из высококачественного пшеничного спирта с использованием традиционных методов водочного производства крепостью 40%.



# ПЛОДОВЫЕ ВОДКИ

## FRUIT VODKAS

Made from high quality wheat alcohol using traditional methods of vodka production with alcohol content of 40%.



# ПЛОДОВЫЕ ВОДКИ

## FRUIT VODKAS

ALC./АЛК. : 45%  
VOL./ОБЪЕМ : 0.5L



# ПЛОДОВЫЕ ВОДКИ

## FRUIT VODKAS

ALC./АЛК. : 45%  
VOL./ОБЪЕМ : 0.5L



# ПЛОДОВЫЕ ВОДКИ

## FRUIT VODKAS

In order to get good vodka, we noted the importance of the geographical area of the production process, the type of wheat and the manufacturing technology.



# ПЛОДОВЫЕ ВОДКИ

## FRUIT VODKAS

Для получения хорошей водки мы отметили важность географии местности процесса изготовления, типа пшеницы и технологии изготовления.



# ВЫДЕРЖАННЫЕ ПЛОДОВЫЕ ВОДКИ

## AGED FRUIT VODKAS

Ассортимент натуральных водок крепостью 55.5%, объемом 1 л.

A range of natural vodkas with alcohol content of 55.5%, a volume of 1 litre.



# ВЫДЕРЖАННЫЕ ПЛОДОВЫЕ ВОДКИ

## AGED FRUIT VODKAS

Ассортимент натуральных водок крепостью 55.5%, объемом 1 л.

A range of natural vodkas with alcohol content of 55.5%, a volume of 1 litre.



# ВИВАТ АРМЕНИЯ

## VIVAT ARMENIA

ALC./АЛК. : 40%

VOL./ОБЪЕМ : 0.7-0.5L



# СЕНАТОР

## SENATOR

**ALC./АЛК. : 40%**  
**VOL./ОБЪЕМ : 0.7-0.5L**



# АРМЯНСКАЯ МАРКА

## ARMYANSKAYA MARKA

Изготовлена из высококачественного пшеничного спирта с использованием традиционных методов водочного производства.

Made from high quality wheat alcohol using traditional methods of vodka production.



# АРМЯНСКАЯ МАРКА

## ARMYANSKAYA MARKA

ALC./АЛК. : 40%  
VOL./ОБЪЕМ : 0.5L



# ЛИДЕР

LEADER

ALC./АЛК : 40%  
VOL./ОБЪЕМ : 1L

# НОВИНКА

NOVINKA

# ДУДУК

DUDUK

ALC./АЛК : 40%  
VOL./ОБЪЕМ : 0.5L

ALC./АЛК : 40%  
VOL./ОБЪЕМ : 0.5L

# СТОЛИК

STOLIK

ALC./АЛК : 40%  
VOL./ОБЪЕМ : 0.25L



# MIRACLE PLACE

ALC./АЛК. : 35%  
VOL./ОБЪЕМ : 0.5L



# KING RUBEN

**AGE/ЛЕТ : 25, 30**  
**ALC./АЛК : 40%**  
**VOL./ОБЪЕМ : 0.7L**



# АРМЯНСКИЙ КОНЬЯК

## ARMENIAN BRANDY

Each drop summarizes the Armenian cultural values, the nature and warmth of the sun.

Каждая капля обобщает в себе армянские культурные ценности, природу и теплоту солнца.

**AGE/ЛЕТ : 4-7**

**ALC./АЛК : 40%**

**VOL./ОБЪЕМ : 0.5L**



# АРАКС

## ARAKS

A brandy named after "Mother Araks", the name of historical significance.  
Araks - your source of inspiration.

Коньяк, названный в честь "матери Аракс" и носящий название исторического значения.  
Аракс - источник вашего вдохновения.

**AGE/ЛЕТ : 3-10**  
**ALC./АЛК : 40%**  
**VOL./ОБЪЕМ : 0.5L**



# АРАКС

## ARAKS

**AGE/ЛЕТ : 20, 25  
ALC./АЛК : 40%  
VOL./ОБЪЕМ : 0.5L**



# АРАКС

## ARAKS

**AGE/ЛЕТ :** 40, 30  
**ALC./АЛК :** 40%  
**VOL./ОБЪЕМ :** 0.5L



# ВИВАТ АРМЕНИЯ СУВЕНИР

VIVAT ARMENIA SOUVENIR

The brandy "Vivat Armenia souvenir" is produced with the traditional methods of brandy making, in oak barrels with 3-10 years aging, from brandy spirits. Produced in 0.25/0.5/0.7 liter containers.

Трехлетний коньяк изготавливается по традиционному методу коньячного производства из коньячных спиртов, выдержаных в дубовых бочках 3-10 лет. Производится в тарах 0.25, 0.5 и 0.7 литров. Коньяк представлен в сувенирной упаковке.



# АНУШ

## ANUSH

A brandy that will surprise you with its unique aroma and taste.

Коньяк, который удивит своим уникальным ароматом и вкусовыми  
качествами.

**AGE/ЛЕТ : 4**  
**ALC./АЛК : 40%**  
**VOL./ОБЪЕМ : 0.5L**



# ВИВАТ АРМЕНИЯ

## VIVAT ARMENIA

Отличительной чертой коньяка является изысканность и гармоничность.  
Выдержка в контакте с дубом 3-5 лет.

A distinctive feature of brandy is sophistication and harmony.  
Exposure to oak was 3-5 years.



# ДУДУК

## DUDUK

"Duduk" - a symbol of Armenianness.  
A brandy that conveys the rich history and nuances of Armenian culture.

**AGE/ЛЕТ : 3-5**  
**ALC./АЛК : 40%**  
**VOL./ОБЪЕМ : 0.5L**



# ВИВАТ АРМЕНИЯ

## VIVAT ARMENIA

The fertility of the Armenian soil, clean and fresh air give the brandy  
a special delicate taste.

Плодородие армянской земли, чистый и свежий воздух  
придают коньяку особый нежный вкус.



# ВИВАТ АРМЕНИЯ

## VIVAT ARMENIA

AGE/ЛЕТ : 12-15  
ALC./АЛК : 40%  
VOL./ОБЪЕМ : 0.5L



# ШАЛАХО

## SHALAKHO

A brandy, distinguished with its high quality and delicate flavors.

**AGE/ЛЕТ : 3-7**

**ALC./АЛК : 40%**

**VOL./ОБЪЕМ : 0.5L**



# ШАЛАХО

## SHALAKHO

**AGE/ЛЕТ : 10**  
**ALC./АЛК : 40%**  
**VOL./ОБЪЕМ : 0.5L**



# АРМЯНСКИЙ КОНЬЯК

## ARMENIAN BRANDY

**AGE/ЛЕТ : 3-7**  
**ALC./АЛК : 40%**  
**VOL./ОБЪЕМ : 0.25-0.5L**



# АРМЯНСКИЙ КОНЬЯК

## ARMENIAN BRANDY

AGE/ЛЕТ : 4-8  
ALC./АЛК : 40%  
VOL./ОБЪЕМ : 0.5L



# АРАКС

## ARAKS

AGE/ЛЕТ : 3-7  
ALC./АЛК : 40%  
VOL./ОБЪЕМ : 0.5L



# АВАРАЙР

## AVARAYR

AGE/ЛЕТ : 3-5  
ALC./АЛК : 40%  
VOL./ОБЪЕМ : 0.5L



# ДУДУК

## DUDUK

**AGE/ЛЕТ : 3-7**  
**ALC./АЛК : 40%**  
**VOL./ОБЪЕМ : 0.5L**



# ДУДУК

DUDUK

AGE/ЛЕТ : 10-20  
ALC./АЛК : 40%  
VOL./ОБЪЕМ : 0.5L



# ДУДУК

DUDUK

Коньяк "Дудук" изготавливается по традиционному методу коньячного производства из коньячных спиртов, выдержаных в дубовых бочках 3-20 лет.

"Duduk" brandy is produced from brandy spirits with the traditional methods of brandy making, aged in oak barrels for 3-20 years.



# ХАЗ

## KHAZ

Прошедшие сквозь года и имеющие богатую историю армянские коньяки «Хаз». Название "Хаз" и символ, изображенный на этикетке, являются знаками известной нотной записи в Армении в 8 веке.

Passed through the years, "Khaz" Armenian brandies have a rich history. The name "Khaz" and the symbol depicted on the label are famous notations signs in Armenia in the 8th century.



# АРЕНИ ARENİ

AGE/ЛЕТ : 5-7

ALC./АЛК : 50%

VOL./ОБЪЕМ : 0.7-0.25L



# АРЕНИ ARENİ

AGE/ЛЕТ : 3

ALC./АЛК : 50%

VOL./ОБЪЕМ : 0.7-0.25L



# АРЕНИ ARENİ

AGE/ЛЕТ : 6-10  
ALC./АЛК : 40%  
VOL./ОБЪЕМ : 0.5L



# ВИВАТ АРМЕНИЯ

## VIVAT ARMENIA

AGE/ЛЕТ : 5-10  
ALC./АЛК : 40%  
VOL./ОБЪЕМ : 0.5L



# АРАБО

## ARABO

Коньяк выдержки 3, 4, 5 и 7 лет - "Арабо", он обобщает в себе историю, страсть и все тайны времени.



# АРАБО

## ARABO

"Arabo" brandy, aged 3, 4, 5 and 7 years, sums up the history, passion and all the secrets of the time.



# АРЖАНИ

ARJANI

AGE/ЛЕТ : 3-7  
ALC./АЛК : 40%  
VOL./ОБЪЕМ : 0.5L



# АРМЯНСКАЯ КОРОНА

## ARMYANSKAYA KORONA

The choice of brandy is not only a matter of taste, but also of art.

Выбор коньяка - вопрос не только вкуса, но и искусства.

**AGE/ЛЕТ : 3-5**  
**ALC./АЛК : 40%**  
**VOL./ОБЪЕМ : 0.5L**



# ЕРЕВАНЦЫ

## YEREVANTSİ

"Yerevantsi" - this is how the indigenous inhabitants of the capital of Armenia proudly call themselves. This brandy is named after them. Thanks to long aging in oak barrels, the brandy has acquired a rich combination of wood aroma, vanilla and spicy taste.

**AGE/ЛЕТ :** 6-8  
**ALC./АЛК. :** 40%  
**VOL./ОБЪЕМ :** 0.5L



# ЕРЕВАНЦЫ

## YEREVANTSİ

“Ереванцы” - так гордо себя именуют коренные жители столицы Армении. В честь них и назван данный коньяк. Благодаря длительной выдержке в дубовых бочках коньяк приобрел насыщенное сочетание древесного аромата, ванили и пряного вкуса.

**AGE/ЛЕТ : 10, 20**

**ALC./АЛК : 40%**

**VOL./ОБЪЕМ : 0.5L**



# АБРИКОС И МУСКАТ

## APRICOT AND MUSCAT

Благодаря использованию местных сортов, жгучему солнцу и выдержке в дубовых бочках 10 и 15 лет, они обладают приятным цветом, неповторимым изысканным вкусом и гармоничностью.



# АБРИКОС И МУСКАТ

## APRICOT AND MUSCAT

Thanks to the use of local grape varieties, the burning sun and aging in oak barrels for 10 and 15 years, they have a pleasant color, unique exquisite taste and harmony.



# ВЕДИ АЛКО МУСКАТ И ВЕДИ АЛКО АБРИКОС

VEDI ALCO MUSCAT  
AND VEDI ALCO APRICOT

AGE/ЛЕТ : VSOP

ALC./АЛК : 50%

VOL./ОБЪЕМ : 0.7L



# MIRACLE PLACE

Bitter made from 50 different herbs that grow in the Armenian Highlands, which can really be called a wonderful place.

Percentage of alcohol-35%

Напиток изготовлен из 50 различных трав, произрастающих в Армянском нагорье, которое действительно можно назвать прекрасным местом.

Процент алкоголя-35%





FATHER'S SON



**«Vedi-Alco»**  
closed joint stock company

Republic of Armenia, marz Ararat, v. Ginevet, 0627  
[info@vedi-alco.am](mailto:info@vedi-alco.am) | [www.vedi-alco.am](http://www.vedi-alco.am) tel. | +374 10 547401

---

Представительство компании в Москве: АО «Арени»

115191, г. Москва, ул. Городская, д. 8, офис 710

Тел.: (495) 983-34-35, (495) 983-34-36

[zaoareni@bk.ru](mailto:zaoareni@bk.ru) [www.zaoareni.ru](http://www.zaoareni.ru)